



USER MANUAL - FCC/ISED

TPMS Sensor UVS02HD 433 MHz

Model: TMSS3N4

The following information must be included in the end user's manual to ensure continued FCC (USA) and ISED (Canada) regulatory compliance:

• • • • •

FCC ID: OYGTMSS3N4 IC: 3702A-TMSS3N4

This device complies with Part 15 of the FCC Rules.

Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

WARNING: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance voids the user's authority to operate this equipment.

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause interference.
- (2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes:

- 1) L'appareil ne doit pas produire de brouillage;
- 2) L'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

Radiation Exposure statement:

This equipment complies with FCC and IC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance of 20 cm between the radiator and your body.

This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

Déclaration d'exposition aux radiations:

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements IC établies pour un Environnement non contrôlé. Cet équipement doit être installé et utilisé avec un minimum de 20 cm de distance entre la source de rayonnement et votre corps.

Ce transmetteur ne doit pas être placé au même endroit ou utilisé simultanément avec un autre transmetteur ou antenne.

• • • • •



Huf Baolong Electronics Bretten GmbH

Gewerbestr. 40, 75015 Bretten, Germany

a limited liability company, registered office Bretten, register court Mannheim, HR B 240742, managing director: Arno Fuchs, Axel Hummel

☎ +49 (0)7252 970-0

✉ +49 (0)7252 970-350

🌐 www.bh-sens.com